
Protokoll fört vid årsmöte i Grönslätts Intresseförening 2018-07-21 

Närvarande representanter för följande tomter: 

7001, 7002, 7005A, 7007, 7008, 7010, 7017, 7018, 7020, 7023, 7024, 7026, 7027, 7029, 7032, 7033, 7034, 7037, 7038, 

7039, 7040, 7042,    7044, 7046, 7047, 7048, 7049, 7050, 7051, 7054, 7057, 7063, 7065, 7067, 7079, 7090, 7091, 7092, 

7095, 7097, 7098,    7099, 7102, 7104, 7106, 7107, 7109, 7110, 7119, 7122, 7123, 7131, 7137, 7139, 7140, 7144, 7148, 

7149, 7150, 7151,    7153, 7157, 7159, 7160

1. Mötets öppnande 

Ronny öppnade mötet och hälsade alla välkomna.  

2. Val av ordförande vid mötet 

Tony Gustavsson valdes och tackar för förtroendet. 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

4. Justering av röstlängd 

Avprickningen vid ankomst godkändes som röstlängd. 

5. Mötets stadgeenliga utlysande 

Mötet är utlyst i tid. 

6. Val av två justeringspersoner, vilka även skall tjänstgöra som valkontrollanter och 

rösträknare 

Bo Hansson, 7151 och Christina Hedenram, 7032 valdes. 

7. Styrelsens förvaltningsberättelse 

Ronny berättar lite utdrag från förvaltningsberättelsen. Alla betalar inte in avgiften i 

tid. Det är 165 medlemmar i Grönslätts Intresseförening. 

V/A ledningen ska påbörjas i höst. Vattnet på Grönslätt är kommunalt men det 

distribueras i 60 år gamla ledningar. De behöver bytas liksom anslutningspunkter och 

ventiler.  Dagvattenanslutning inte aktuell på Grönslätt just nu enligt kommunen, det 

är bättre för naturen med dagvatten som går genom marken. Vi ska inte betala för 

anslutning enligt ordförande som hittat brev om att anslutningsavgifterna redan är 

betalda för många år sedan. Avloppsavgiften bestäms av Sölvesborgs kommun och är 

just nu 47.000 kr. Av princip tvingar man inte hushåll att ansluta sig men kan då kräva 

långtgående rening av fastighetens avloppet. 

E.ON ska gräva på Grönslätt i höst och de ska även gräva på vissa tomter. E.ON 

kommer gräva 45 cm ner i marken och V/A ska 1,5 m ner.  

Polisanmälan gjordes från privatperson på vårt område, om åtgärder i bad- och 

båthamnen. Vi skulle betala 50.000 kr i föreningsbot.  Efter två timmars polisförhör 

konstaterades det att bryggan inte var ny och att vi inte heller brutit mot 

strandskyddet eftersom vi inte omfattas av strandskydd. Erik Liljedahl blev också 

förhörd men han tyckte inte han grävde ett nytt dike utan drog bara lite med skopan. 

Rättsväsendet har inte återkommit. 

Röjning av allmänningar har försvårats av att gränserna mellan tomter och 

allmänning är otydligt markerade. Fastighetsägaren måste markera tomtgränsen 



tydligt. Fastighetsägaren vid västra gränsen, Pär, sköter inte överhängande grenar 

intill vissa tomter på Grönslätt. Styrelsen provar att prata med ägaren. Det ska kanske 

bli skog av naturintresse.  

Facebook allt fler ansluter sig där vilket är glädjande.  

8. Ekonomisk redogörelse 

Åsa går igenom den ekonomiska redogörelsen. Det har behövts fler påminnelser i år 

för att få alla att betala sin avgift. Fakturan skickas numera via mail till de 90% som 

har e-mail. Länsförsäkringar betalar en  viss avgift för att de använder våra vägar till 

sophämtning bl a. 20.000 kr extra för tidigare år när de inte betalt alls. Vi har också 

fått in 60.000 kr extra från E.ON för att de ska börja gräva. Vattenförbrukningen 

normal under året. Vi vet dock ej om vattenläckan kan påverka detta ännu. 9.000 kr 

kostade det att få vattenläckan lagad. Vägar ifyllda och saltade.  

God behållning 960.000 kr på banken. Väg och vatten ännu inte avräknat. 

9. Revisorer redovisar revisionsberättelsen 

Granskningen i ordning. Ingen orsak till anmärkning. 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen får ansvarsfrihet. 

11. Bestämmande av ersättning för ospecificerade utlägg till styrelseledamöter och 

revisorer samt eventuella övriga funktionärer 

Oförändrad ersättning, dock vill vi ge ersättning även till ersättare i styrelsen 

eftersom de gör samma arbete och är lika engagerade som övriga styrelseledamöter. 

Beslutades. 

12. Fastställande av verksamhetsplan samt årsmötets instruktioner till styrelsen för nästa 

verksamhetsår 

Avlopp och vatten. Stiby 28:1 aktivt. Inget gräs på fotbollsplanen eftersom regnet 

uteblivit nysådd kan bli aktuellt. Byggande av motionsplats kommer snart igång. 

13. Fastställande av budget, årsavgift och eventuella extra avgifter 

Årsavgiften oförändrad men rabatt på 600 kr för nästa år. Avgiften blir då 2550 Kr. 

Klack till badbryggan behöver åtgärdas. Skogsrensning får kosta max 250.000 kr. Stiby 

28:1 har en egen budget på 10.000 kr. Styrelsens bedömning är att ett underskott i 

budgeten med 213.000 kr är möjlig för det kommande året. Årsmötet godkände och 

fastställde budgeten. 

14. Redovisning från arbetsgruppens bevakning av detaljplan Stiby 28:1 samt förslag till 

budget för arbetsgruppens fortsatta agerande.  

Stibyvägen är mycket dålig med många hål i vägbanan men det finns en vägförening. 

Dock vill inte kommunen göra vid vägen. Kommunen väntar på byggandet av 28:1 

eller att masterna längst ut på udden ska transporteras bort. Jättesalmandrarna tog 

kommunen hänsyn till och ändrade planerna så att senaste förslaget innebär att 180 

bostäder ska byggas precis intill Grönslätt. Det blir tät bebyggelse. Kommunen ska 

också bygga norr om skolan. Mycket bättre läge. Ny kontakt med Ekoll som hittat 

fridlysta fladdermöss. Vilka är fridlysta och vilka finns? Kommunen måste ta hänsyn 



till detta också. Kommer kommunen göra denna inventering? Många klagomål. 

Arbetsgruppen går vidare med ytterligare argumentering.  

Utbyggnad av Skolan och 75 bostäder. Länsstyrelsen bromsar just nu. 

15. Val av styrelseordförande och föreningens ordförande på ett år 

Ronny Anderberg, 7050, omval 

16. (Val av vice ordförande på två år (1 år kvar))l 

17. Val av sekreterare på två år. 

Ing-Marie Hultberg, 7039, omval  

18. (Val av kassör på två år (1 år kvar)) 

19. Val av styrelseledamot på två år 

Per-Inge Lennartsson, 7057, omval  

20. Val av två styrelsesuppleanter på ett år 

Staffan Olsson, 7037, omval och Thomas Andersson, 7042 omval  

21. Val av valberedningskommitté på ett år (ordförande och minst två ledamöter samt 

minst en suppleant) 

Omval av Inger Falck, 7051 och Elisabeth Ljungberg, 7002  

Inger Falck ska prata med de tidigare ledamöterna Michael Juhlin och Margareta 

Melin om de står kvar. Gör de det är de omvalda annars får styrelsen utse ledamöter. 

22. Val av två revisorer på ett år jämte suppleant på ett år 

Hans Axler, 7049, omval och Thomas Gustafsson, 7001, omval 

Christer Bengtsson 7089, suppleant, omval 

23. Val av festkommitté på ett år 

Clary Bergqvist, 7063, sammankallande, omval 

Rolf Åström, 7139, omval och Inger Ericsson, 7059, suppleant, omval  

24. Val av två representanter i Kalvhagsvägens (Stiby-) vägförening på ett år 

Torsten Jacobsson, 7110, omval, samt att styrelsen utser en person 

25. Styrelsens eller föreningsmedlemmarnas förslag (bl a inkomna motioner) 

Inger Ericsson inkom med en motion om belysning vid brevlådetorg och 

vägkorsningar. Styrelsen inte helt överens men vill ha förtroende att utreda 

kostnader för belysning vid brevlådetorg. Diskussion om belysning eller inte både för 

och emot.  

Inger Ericssons förslag: Avslås 

Styrelsens förslag: Avslås. 

26. Förslag till stadgeändring (verksamhetsår ändras till 1 juni-31maj) 

100 % godkände förslaget som därmed är antaget 

27. Övriga frågor 

Skolan ska byggas ut börjar 2020. 

Tomtkartor från kommunen. Kan begäras ut men styrelsen vet inte var. Troligen av 

Lantmäteriet eller kommunen. 

Tomter avrundade och tillhör föreningen. Ska avverkas där de skymmer sikten.  

Träd hänger in från 28:1 men kommer inte påverka soptömningen.  



28. Mötets avslutande 

Tony avslutade mötet och Ronny tackar styrelsen och alla som jobbar ideellt. 

Vid protokollet 

 

Ing-Marie Hultberg, 7039 

 

___________________________ 

Justeras 

Bo Hansson, 7151                                 Christina Hedenram, 7032 

 

___________________________ _________________________ 

 


